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Or.0003.74.2023 

 

 

Pan 

Marek Giemza 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

  

 

 

 W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie wymiany 
nawierzchni ul. M. Konopnickiej – informuję, że Gmina Ostrowiec 
Świętokrzyski w pierwszej kolejności realizuje zadania drogowe, na które 
uzyskała dofinansowanie. Warunkiem uzyskania dofinansowania jest 
posiadanie prawa do dysponowania terenem, stanowiącym własność 
Gminy Ostrowiec Świętokrzyski, a teren na którym zlokalizowana jest 
ulica M. Konopnickiej nie stanowi w całości naszej własności, lecz 
obejmuje działki będące we władaniu Skarbu Państwa.  
 Jednocześnie informuję, że naprawy polegające na uzupełnieniu 
ubytków w nawierzchni masą mineralno-asfaltową w ramach 
obowiązującej umowy, zlecane są na bieżąco Wykonawcy. 
 

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 


